
Zápis školské rady ze dne 13.6.2017

Přítomni dle prezenční listiny.

Program:

1. Informace ředitele školy o připravovaných akcích ZŠ ve šk. roce 2017-2018

2. Vyhodnocení proběhlých akcí ve školním roce

3. Diskuze

Ředitel školy informoval školskou radu o schválených a připravovaných projektech a 

akcích ZŠ a vyhodnotil již proběhlé akce.

Ve školním roce 2017-2018 budou 2 první třídy fungovat v budově bývalé mateřské 

školky Pastelka, která již není využívaná pro účely MŠ. Takto by to mělo fungovat 

ještě následující 2 roky, pak se uvidí podle počtu dětí, zda bude první třída opět v 

budově ZŠ.

Byl nastíněn problém skříněk v prostorách šaten, kde chybí polička na odkládaní 

obuvi a tím oddělení od oblečení.

V rámci diskuze se členové školské rady shodli na tom, že není žádný aktuální 

problém, který by vyžadoval řešení. 

Ve Velké Polomi 13.6.2017 Ing. Radka Londýnová


